
 

Verslag gemeenteavond 1 november 2022 
 
Aanwezig: 48 WLG-ers  
Afgemeld: 7 WLG-ers 
 
 

1. Opening & Welkom 
Peter Grashuis is de host en heet een ieder welkom en opent de avond met het voorlezen van twee 
teksten 1 Petrus 2: 5 en Rom.12: 1; het bouwen van een geestelijk huis. Hij gaat ons daarna voor in 
gebed.  
 

2. Aanbidding 
Christiaan leidt ons in aanbidding met enkele liederen . 

 

3. Algemene mededelingen 
Verslag gemeenteavond 4 oktober 2021  

Het verslag wordt onder dankzegging vastgelegd. 
Aankondiging Financiële avond  

Dinsdag 8 november is de financiële avond waar eenieder voor wordt uitgenodigd. 
 
  

4. Terugblik seizoen 2021-2022 
Jaarthema Welkom thuis 

Afgelopen seizoen hadden we als jaarthema ‘Welkom Thuis’. Christiaan vertelt dat het na de corona-
periode weer goed was om bij elkaar te komen. Maar het had ook een evangelische betekenis, dat 
onze en Gods deuren openstaan voor alle mensen om bij Hem thuis te komen. De tekst die we 
daarbij aanhaalden staat o.a. in Genesis 22, Abraham die de sterren aan de hemel werd getoond. Het 
was ook een jaar van beloftes, waarin we zijn gaan staan op de beloftes van de Heer. We hebben 
gebouwd aan dit huis, we zijn dankbaar voor het afgelopen seizoen. 
 

Verslag seizoen 2021-2022 
Peter noemt het jaarverslag die was meegestuurd met de stukken van deze vergadering. Ina wordt 
bedankt voor haar aandeel hierin. 
 

 

5. Seizoen 2022-2023 
Jaarthema: Versterken van verbinding 

Peter Vlas vertelt dat de oudsten voor dit seizoen opnieuw een thema zochten en na daar samen 

over te hebben gebrainstormd, zijn ze tot het thema ‘Versterken van verbinding’ gekomen. De 

verbondenheid die er al is, met elkaar en met God, verder verdiepen en uitstappen in geloof naar 

God en naar elkaar. We gaan het op allerlei manieren terugzien dit jaar, want op het programma 

staat ook het versterken van ons gebouw. Daar verderop meer over. 

Afdelingen 
Karlien neemt ons mee hoe de afdelingen na een corona-periode weer op moesten starten. De 

passie was er wel, maar we moeten ons weer samen verbinden. Hoe doen we dat? Door 

‘kampvuuravondjes’ te houden, samen leuke dingen doen, zodat de onderlinge verbinding weer 



 

2 
 

wordt versterkt. In het team van aanbidding zijn ze daar druk mee bezig, net zoals bij de 

levensgroepen. De tieners weten als geen ander hoe ze dat moeten doen, zij hebben alweer een 

Roemenië-reis achter de rug. Maar ook de afdeling gebed is een voorbeeld, zij zijn altijd doorgegaan, 

ook in coronatijd is onze gemeente gedragen door gebed, heel krachtig! Het kinderwerk heeft lange 

tijd niet gedraaid, maar ook zij zijn weer terug, de FUN-zondagen staan als een huis en o.l.v. Elske en 

Mirjam is een fantastisch team aan het werk voor de kinderen. Tenslotte de afdeling zorg & aandacht 

o.l.v. Wiebrand en Truus. Dit team is uitgebreid met Marcel & Anja. Marcel vertelt dat zij de plannen 

die er al liggen meer body gaan geven door o.a. mensen erbij te vragen om het team te versterken. 

Het gebedsteam en Cleansing stream sluiten hier goed op aan. 

Activiteiten 

- Lidmaatschap - Afgelopen maand zijn er naar 90 van de 150 geregistreerde adressen van 

onze gemeente mails verstuurd om te vragen of hun registratie in het ledenbestand nog 

goed werd weergegeven. Met als resultaat dat 25 adressen zich hebben uitgeschreven, 20 

blijven zoals het is, 13 adressen worden lid en van 23 hebben we nog niks gehoord. Daarmee 

zal telefonisch contact worden opgenomen in de komende tijd. 

- Cleansing stream – op dit moment is de coachtraining nog bezig in onze gemeente; komend 

voorjaar begint de basistraining weer. Daar zal nog aandacht aan worden besteed. 

- Avonddiensten – Er zijn al 2 avonddiensten geweest en er komen nog meer; het zijn 

bemoedigende, verbindende diensten waarin mooie persoonlijke verhalen klinken. Ook de 

Youth Worship Nights zijn van start gegaan en daarvan volgen er ook meer in de loop van het 

seizoen, avonden gericht op jonge mensen ook uit de omgeving. 

- Ondersteuning – Wanneer je last hebt van de zware financiële tijde waarin we leven en je 

hebt hulp nodig, schroom dan niet om aan te kloppen bij de gemeente, daar zijn we voor. 

- Kerst 2022 – De voorbereidingen voor de kerstnachtdienst en kerstochtend zijn alweer in 

volle gang.  

- Ideeën? – Heb je voorstellen of ideeën, geef ze dan vooral door. We zijn samen gemeente en 

we willen het graag samen doen. 

- Financiële update – Marcel vertelt ons een beetje van de financiën. De eindejaarsgift die 

uiteindelijk is opgelopen tot € 18.000,= heeft onze financiën een goede boost gegeven, 

daardoor konden we het vorige boekjaar afsluiten met € 4.500 in de plus. De rest hoor je 

volgende week op de financiële avond. 

6. Versterking 
Niels Bos vertelt ons iets over het proces van versterking van het gebouw waar we als gemeente al 
jarenlang mee bezig zijn. Namens onze gemeente zijn Harrie Doornbos en Wiebrand van Weerden en 
Marieke Dijkema voor tante  Muis al jaren in gesprek met de NCG. Voor een kerkgebouw is het wat 
ingewikkelder dan voor een woonhuis. Onze zondagse diensten moeten doorgaan, evenals de door-
de weekse werkzaamheden op kantoor en natuurlijk de kinderopvang bij tante Muis. Gelukkig zijn 
we in gesprek met mensen van de NCG die met ons meedenken, wat Niels ziet als een zegen van 
God. Zowel de grote zaal als het oude gebouw moeten worden versterkt en de plannen zijn al in een 
vergevorderd stadium. Totdat we vorige week een telefoontje kregen van de NCG dat de kostprijs 
voor versterken toch wel erg hoog is en dat gedacht wordt aan nieuwbouw. Dat is dus een nieuwe 
mogelijkheid. Het traject is in beweging, er is nog geen beslissing genomen. We houden de gemeente 
op de hoogte van veranderingen. 
Laten we gaan bidden voor nieuwbouw! 
 
 



 

3 
 

7. Vragen 
Peter Grashuis geeft gelegenheid voor het stellen van vragen: 

Vraag: Komen er zonnepanelen?  

Antw: Daar zijn we mee bezig; vanuit de gemeente Loppersum zijn we daarover benaderd en we 

staan daar positief in. 

Vraag: om onze kerk open te stellen in het kader van de energiecrisis, voor de mensen met een 

kleine beurs.  

Antw: Onze inloopochtend is daarvoor zeer geschikt. 

Vraag: Hoe kunnen we jongeren bereiken? En zijn er nog mensen voor de Alpha-cursus?  

Antw: Jongeren worden het makkelijkst betrokken door andere jongeren. Onze tieners bijvoorbeeld 

nemen hun eigen vrienden mee. En Klaas en Marieke doen een Youth Alpha bij de tieners. 

Vragen over de orde van dienst:  

• Mag een spreker de tijd en ruimte nemen om langer te spreken dan de geplande tijd?  

• Waarom loopt de zangdienst soms uit?  

• Kan de dienst niet alvast afgesloten worden voor de mensen met kinderen, zodat er na die 
tijd nog doorgegaan kan worden?  

• Kan de host wat korter zijn in zijn inleiding, ik heb geen behoefte aan een tweede preek.  

• Kan er begonnen worden met een Nederlands lied?  

• Kan de aanbidding direct beginnen bij aanvang van de dienst en pas dan de mededelingen?  

• Kan er meer aandacht besteed worden in het gebed aan Israël en aan de zieken?  

• Kan de collecte op een ander tijdstip in de dienst? 
 
Antw: Iedereen die betrokken is bij de samenkomsten van de WLG is bekend met het principe van 

eren. Het muziekteam, kinderwerk, catering, de host, gebedsteam en de spreker gaan eervol om met 

de tijd die beschikbaar en dat wat nodig is voor het onderdeel waar ze in mogen dienen. We houden 

graag rekening met elkaar en het een is niet belangrijker dan het ander. Dit is het uitgangspunt. 

Hierin gaat niet alles goed. En het is vervelend als je het gevoel krijgt dat er geen rekening gehouden 

wordt met het onderdeel waar je deel van bent of dat je iets mist en soms vraagt dit 

aanpassingsvermogen. Sprekers weten hoeveel tijd ze hebben en houden hier rekening mee, ze gaan 

hier eervol mee om.  

De avonddiensten zijn iets minder tijdgebonden en daardoor meer open dan de ochtenddiensten 

waar verschillende afdelingen bij betrokken zijn. We zijn op zoek hoe deze vormgegeven kunnen 

worden in dit seizoen.  

Vraag: Blijven we de livestream gebruiken?  

Antw: Ja, we hebben onderhand een trouwe online-gemeente. Voor mensen die niet in de 

gelegenheid zijn om naar de dienst te komen is het heel fijn en voegt het waarde toe. 

Vraag: We hebben een mooi jaarthema, maar is er ook een programma voor de verschillende 

groepen? Ik mis onderlinge communicatie.  

Antw: Het jaarthema is vastgesteld in overleg met de leiders en de oudsten. Dit jaarthema geeft 

richting aan de geestelijke koers en tegelijk zien we in de afgelopen jaren dat hier altijd veel  
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bewegingsruimte in zit. De verschillende teams en leiders in de gemeente geven invulling aan het 

thema.   

Vraag: Kan er meer onderwijs komen over specifieke onderwerpen, zoals de eindtijd, bevrijding etc.?  

Antw: Dat nemen we mee. 

Peter bedankt iedereen voor de vragen en het meedenken. 

 

Afsluiting 
Marcel sluit de avond af door de aanwezigen te bedanken voor hun komst en sluit af met gebed. 

 
 
Loppersum, 8 november 2022 
 


